
Protokół Nr 31/2017 
 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 10 października 2017 r. godz. 14.30 – 15.02 
w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 

 
 

 

 
 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 
otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum 
na podstawie listy obecności.  

I. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał 
na sesję Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w dniu 
11 października 2017 r. w sprawie: 
 
1) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej nr 
1 w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. 
Trzeciaków 35 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 1 
w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(pkt III poz. 1) 
 
 
 
2) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej 
nr 3 w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
ul. Niska 9 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 3 
w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(pkt III poz. 2) 
 
 
 

 
 
 
 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 1 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, ul. Trzeciaków 35 
w ośmioletnią Publiczną Szkołę 
Podstawową nr 1 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 3 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, ul. Niska 9 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 3 
w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
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3) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej 
nr 4 w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
ul. Polna 56 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 4 
w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(pkt III poz. 3) 
 
 
4) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej 
nr 5 w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
Os. Ogrody 20 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 5 
w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(pkt III poz. 4) 
 
 
 
5) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej nr 
7 w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. 
Akademicka 20 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 7 
w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(pkt III poz. 5) 
 
 
 
6) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej 
nr 9 w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
ul. Niewiadoma 19 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 9 
w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(pkt III poz. 6) 
 
 
 
7) stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej 
Publicznej Szkoły Podstawowej nr 

Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 4 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, ul. Polna 56 w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową nr 4 
w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 5 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, Os. Ogrody 20 
w ośmioletnią Publiczną Szkołę 
Podstawową nr 5 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 7 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, ul. Akademicka 20 
w ośmioletnią Publiczną Szkołę 
Podstawową nr 7 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 9 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, ul. Niewiadoma 19 
w ośmioletnią Publiczną Szkołę 
Podstawową nr 9 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
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II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10 w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. 
Rzeczki 18a w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową 
nr 10 w Ostrowcu Świętokrzyskim  
(pkt III poz. 7) 

 
 

 
8) stwierdzenia przekształcenia 
Zespołu Szkół Publicznych nr 2 
w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
os. Stawki 35 w skład którego 
wchodzi jedynie Publiczna Szkoła 
Podstawowa nr 14 im. Orląt 
Lwowskich i Publiczne 
Gimnazjum nr 4 im. Orląt 
Lwowskich w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (pkt III poz. 8) 
 
 
Temat z Planu pracy Rady Miasta 
 i Planu pracy Komisji Edukacji na 
2017 r.:  
„Stan ostrowieckiej oświaty po 
wejściu w życie ustawy prawo 
oświatowe i przepisów wprowadza-
jących tę ustawę.” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 10 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, ul. Rzeczki 18a  
w ośmioletnią Publiczną Szkołę 
Podstawową nr 10 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim  (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
Zespołu Szkół Publicznych nr 2 
w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
os. Stawki 35 w skład którego wchodzi 
jedynie Publiczna Szkoła Podstawowa nr 14 
im. Orląt Lwowskich i Publiczne 
Gimnazjum nr 4 im. Orląt Lwowskich 
w Ostrowcu Świętokrzyskim  (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
Radny Andrzej Pałka zwrócił się 
z zapytaniem o skalę zwolnień 
przeprowadzonych wśród nauczycieli 
w związku z reformą oświaty. 
Odpowiadając na pytanie, Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – 
Pan Jan B. Malinowski wyjaśnił, że na dzień 
30 września 2017 r. pracę straciło 
5 nauczycieli, natomiast 2 odeszło 
na emeryturę. Wśród tych 5 nauczycieli, 
na świadczenia kompensacyjne odeszły 
3 osoby. Około 5 etatów zostało utrzymane 
w związku z decyzją o kontynuacji 
zwiększenia ilości godzin nauki języka 
angielskiego. W związku z dużą liczbą 
orzeczeń o stopniu niepełnosprawności 
dzieci, na koniec września przybyło kilka 
etatów, co skutkować będzie mniejszymi 
dopłatami do wynagrodzeń nauczycieli 
w styczniu 2018 r. Jeśli chodzi o 
pracowników obsługi, odeszły 4 osoby, w 
tym 3 na emeryturę. Naczelnik J. B. 
Malinowski nadmienił, że ludzie sami często 
rezygnują z pracy.  
Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił 
również, że w trzecim roku reformy szkoły 
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stracą ponad 400 uczniów, co przełoży się na 
utratę 34 oddziałów. 
Naczelnik J. B. Malinowski poinformował 
również, że brakuje nauczycieli przedmiotów 
ścisłych. Pomimo zachęt do podejmowania 
studiów podyplomowych, wciąż brakuje 
nauczycieli fizyki i matematyki.  
Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Wychowania, Kultury i Sportu – Pan 
Mariusz Łata zwrócił się z zapytaniem, czy 
miejscowe uczelnie dostosowują się 
do potrzeb i uruchamiają studia 
podyplomowe z zakresu przedmiotów 
ścisłych. 
Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił, 
że problemem jest brak zainteresowania 
nauczycieli do podejmowania takich 
studiów, gdyż są np. studia e-learningowe 
w Lublinie, gdzie na uczelnię trzeba 
przyjechać raz w semestrze, a reszta odbywa 
się w sposób eksternistyczny. 
Następnie Radny Andrzej Pałka zwrócił się 
z zapytaniem, dlaczego 2 nauczycieli osób 
zostało bez pracy i czy w ich przypadku nie 
było możliwe łączenie etatów.  
Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił, że te 2 
osoby nie były w ogóle zainteresowane 
dalszym zatrudnieniem. 
Następnie Radny Dariusz Kaszuba 
stwierdził, że niepokój może budzić 
przewidywany duży spadek liczby  
oddziałów, o którym mówił Naczelnik J. B. 
Malinowski. Zwrócił się również 
z zapytaniem o plany wobec budynków 
dwóch wygaszanych gimnazjów – PG nr 1 
 i PG nr 3. 
Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił, 
że obecnie budynki są dociążone. Pewne 
problemy mogą pojawić się w przyszłym 
roku, kiedy w szkołach zostanie po kilka 
oddziałów. Nie wiadomo jednak, jakie 
decyzje zapadną za rok – dwa lata, 
Radny Andrzej Pałka zaproponował 
umieszczenie szkoły specjalnej w jednym 
z omawianych budynków. 
Radny Dariusz Kaszuba stwierdził, 
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III.  
 
 
 
 

III. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sprawozdanie z realizacji budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
za I półrocze 2017 r. 
 
 

Sprawy różne: 
 
 
 

że budynki tych dwóch gimnazjów są 
atrakcyjnie położone i stermomodernizo-
wane. Zwrócił uwagę, również, 
że przedmiotowa informacja obaliła pogłoski 
o redukcji 30 etatów wśród nauczycieli.  
Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił, 
że celem gminy nie były pełne oszczędności, 
natomiast utrzymanie etatów. Zwrócił 
również uwagę, że na ostrowieckim rynku 
pracy brakuje pedagogów. Niewielu jest 
również specjalistów, jeśli chodzi o dzieci 
autystyczne i z Zespołem Aspergera. 
Poinformował, że w Zespole Szkół 
na os. Stawki mamy do czynienia aż ze 160 
dziećmi z różnego rodzaju orzeczeniami.  
Następnie Radny Andrzej Pałka zwrócił się 
z zapytaniem, jak wygląda sytuacja, jeśli 
chodzi o sale lekcyjne.  
Naczelnik J. B. Malinowski wyjaśnił, 
że żaden z  dyrektorów szkół nie zgłaszał 
tego typu problemów.  
 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 
informację dotyczącą stanu ostrowieckiej 
oświaty po wejściu w życie ustawy prawo 
oświatowe i przepisów wprowadzających tę 
ustawę. (informacja stanowi załącznik do 
protokołu) 
 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 
sprawozdanie z realizacji budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
za I półrocze 2017 r. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Wychowania, Kultury i Sportu – Pan 
M. Łata zwrócił się z prośbą 
o przygotowanie tematów do planu pracy 
Komisji na 2018 rok. 
 

Na tym posiedzenie zakończono. 
 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 
Anna Krakowiak              Przewodniczący Komisji 
           Mariusz Łata 


